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Abstract of thesis :

Nasr hammed Abu Zaid is considered among the modern Arabic pioneers who
tackled the problematic of rereading of holy Coran’s significance according to a
set of accidental modern methods. thus , this thesis had been written to define the
theory of the meaning andsignificance.knowing that ,this letter is considered
among the mostimportant letters that was used in Abu Zaids study,this researcher
Is seeking to present a critical analytic study about the use of this theory on the
holy book.

Key words :

Nasr hammed Abu Zaid- the theory of meaning and significance - modern study
- the significance of the holy Coran.

Résumeé de these:

Nasr Hamed Abu Zeid est I'un des plus importants modernistes arabes qui a
soulerai le problem de la relecture du sens du coran selon un certain nombre de
théories et théories accidentels moderne , Par conséquent , cette théorie a appris a
connaitre la théorie du sens et de la signification comme I’'un des mécanismes les
plus importants utilises par Nasr Abu Zeid dans la lecture contemporaine du
coran; Ou le rechercher cherche dans cette étude a fournir une lecture analytique
critique de ses application a cette théorie sur le texte coranique.

Les mots clés:

Nasr Hamed Abu Zeid- théorie du sens et de la signification - lecture moderne -

les significations du coran.



